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PROTOKÓŁ Nr LV/2014 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 18 czerwca 2014 roku 
 
 
Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1730 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady Pani Maria 
Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po czym stwierdziła na 
podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Na sesji obecnych było 14 radnych, nieobecna radna Marta Baryłka. Lista obecności 
radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
Wśród gości obecni byli: 
Radny Powiatu Zawierciańskiego Henryk Karcz.  
Radny Powiatu Zawierciańskiego Lech Jaros 
Ponadto w obradach uczestniczyli: Burmistrz i Sekretarz Miasta i Gminy Ogrodzieniec oraz 
Sołtysi Gminy Ogrodzieniec. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr 

XXXII/254/2012 z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta i gminy Ogrodzieniec. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów i rozchodów w budżecie 
Gminy Ogrodzieniec na 2014 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2014 – 2023.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Ogrodzieniec za 2013 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. 

11. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
12. Wnioski i oświadczenia.  
13. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół Nr LIII/2014 z sesji Rady z dnia 23 kwietnia 2014r. zostały przyjęty przez radnych 
bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 
 

Ad.4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  
 
22 maja Walne Zgromadzenie JPW na którym obecni byli również radni. Spotkanie dotyczyło 
przyszłości Spółki w kontekście obecnej sytuacji prawnej oraz posiadanego przez Spółkę 
majątku oraz wkładów niesionych przez poszczególnych udziałowców. Zgłaszano też o 
wyjaśnienie spraw dot. zobowiązań spółki. Kwestie tych zobowiązań wyszły dopiero 
niedawno, była w tej sprawie prowadzona korespondencja pomiędzy Gminą i Spółką. Rada 
otrzymała do wiadomości treść prowadzonej korespondencji pomiędzy stronami.  
 

29 maja w Urzędzie Miasta i Gminy w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie w sprawie 
włączenia terenu po byłej Cementowni „Wiek” do Katowickiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej. Na spotkaniu omówiono procedurę i harmonogram działań zmierzających do 
ustanowienia na terenie gminy Ogrodzieniec specjalnych warunków dla przedsiębiorców 
podejmujących działalność w przyszłej strefie ekonomicznej.  

30 maja odbyło się Walne Zgromadzenie Wspólników Przedsiębiorstwa Komunalnego 
Ogrodzieniec sp. z o.o. Na posiedzeniu zatwierdzono sprawozdanie finansowe i sprawozdanie 
z działalności za rok ubiegły oraz udzielono absolutorium Zarządowi spółki. 

7 czerwca odbyło się Walne Zgromadzenie Gminnej Spółdzielni „SCh” w Ogrodzieńcu. Na 
spotkaniu zatwierdzono sprawozdanie z pracy i sprawozdanie finansowe za rok ubiegły oraz 
dokonano wyboru nowej rady nadzorczej. Gmina jest członkiem GS poprzez uczestnictwo 
Szkoły Podstawowej w Ogrodzieńcu, która jednak nie ma osobowości prawnej i reprezentuje 
ją Burmistrz Miasta i Gminy. Jednym z ważniejszych punktów zebrania była kwestia 
przekazania Spółdzielni niektórych gruntów, na których GS wybudował swoje placówki w 
latach 70 i 80. Od kilkunastu już lat Spółdzielnia stara się o ustanowienie użytkowania 
wieczystego na tych gruntach, do tej pory nieskutecznie. Okazuje się bowiem, że z powodów 
formalnych Spółdzielnia nie może skorzystać z ustawy nadającej użytkowanie wieczyste. 

12 czerwca w OSiR w Zawierciu odbyło się spotkanie z przedstawicielami Polskiego 
Związku Piłki Ręcznej w sprawie organizacji turnieju piłki ręcznej w 4 gminach powiatu 
zawierciańskiego –Zawiercie, Poręba, Kroczyce i Ogrodzieniec. Turniej planowany jest we 
wrześniu. W naszej gminie odbywał się będzie na hali sportowej przy Gimnazjum. Wystąpi 8 
drużyn z całej Polski. Jest to pierwsze tej rangi wydarzenie sportowe na terenie naszej gminy. 

16 czerwca w Urzędzie Miasta w Jaworznie odbyło się posiedzenie Komitetu Sterującego, w 
sprawie opracowywanej strategii rozwoju Zagłębia Dąbrowskiego na 2020 rok. Gmina 
Ogrodzieniec jest członkiem tego Komitetu. 
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17 czerwca odbyło się posiedzenie Rady Programowej LGD Perła Jury, na której omawiane 
były wnioski w związku z ogłoszonym konkursem przez stowarzyszenie. Do dofinansowania 
rekomendowano wniosek dotyczący edukacji artystycznej dzieci i młodzieży złożony przez 
MGOK w Ogrodzieńcu. 

17 czerwca w Ogrodzieńcu podpisana została umowa pomiędzy Fundacją Regionalną Agencji 
Promocji i Zatrudnienia a Spółdzielnią Socjalną Impuls w sprawie dofinansowania 
działalności spółdzielni socjalnej w Ogrodzieńcu. Spółdzielnia rozpoczyna działalność od 1 
lipca 2014r. i świadczyć będzie usługi dla gminy i dla mieszkańców z zakresu utrzymania 
czystości, pielęgnacji zieleni, prac gospodarczych, sprzątania, itp.  

17 czerwca odbyło się zakończenie roku szkolnego w Szkole Językowej „Asumpt”, która od 5 
lat uczy dzieci i młodzież we współpracy z Biblioteką Publiczną w Ogrodzieńcu. 

 
 
Ad.5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr 
XXXII/254/2012 z dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Ogrodzieniec. 
 
Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś wyjaśnił na czym polegać będą zmiany w regulaminie oraz 
poinformował, że zostały one wprowadzone zgodnie z sugestią nadzoru prawnego 
Wojewody. Zmiany wprowadzone zostają do § 25 oraz § 26 załącznika nr 1 do uchwały. 
Regulują one kwestie związane z obowiązkami posiadaczy zwierząt domowych. Poprzednio 
pewne zapisy odnosiły się wyłącznie do posiadaczy psów, a obecnie częściowo rozszerzono 
obowiązki na posiadaczy zwierząt domowych. Osoby utrzymujące zwierzęta domowe 
zobowiązane są do: zachowania środków ostrożności zapewniających ochronę zdrowia i życia 
ludzi oraz zwierząt, a także dołożenia starań, aby zwierzęta te nie były uciążliwe dla 
otoczenia, sprawowania nad nimi właściwej opieki, a w szczególności niepozostawiania ich 
bez dozoru, niewprowadzania zwierząt na tereny placów zabaw i piaskownic dla dzieci, 
niewprowadzania zwierząt do placówek handlowych, gastronomicznych i innych obiektów 
publicznego użytku, jeżeli wynika to z oznakowania, usuwania zanieczyszczeń 
pozostawionych przez zwierzęta na terenach przeznaczonych do użytku publicznego. 
Postanowienie nie dotyczy osób niewidomych, korzystających z psów przewodników. 
Natomiast w § 26 załącznika nr 1 wprowadzono wyłączne obowiązku dotyczące posiadaczy 
psów. Osoby utrzymujące psy zobowiązane są do: prowadzenia psa na uwięzi, a psu rasy 
uznawanej za agresywną lub zagrażającemu otoczeniu do nałożenia kagańca, prowadzenia 
psa bez smyczy tylko w miejscach mało uczęszczanych, pod warunkiem, że pies ma kaganiec, 
a właściciel (opiekun) sprawuje kontrolę nad jego zachowaniem. 
Pozostałe postanowienia zawarte w treści uchwały dot. regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie miasta i gminy Ogrodzieniec nie ulegają zmianie. 

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
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Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr LV/415/2014 
 
Ad.6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu.  
 
Uzasadnienie merytoryczne do projektu uchwały przedstawił Burmistrz MiG Pan Andrzej 
Mikulski, który między innymi powiedział :  
- w związku ze zwiększonym zakresem prac rekultywacyjnych na nieczynnym składowisku 
odpadów przy ul. Bzowskiej w Ogrodzieńcu zaistniała konieczność dofinansowania środków 
z budżetu gminy. Oszczędności wynikłe ze sprzyjającej aury pogodowej, spowodowały 
zmniejszenie kosztów na prowadzenie tzw. „Akcji zima”. Zaoszczędzone środki w wysokości 
20 000,00 zł proponuje się przeznaczyć na dofinansowanie prac związanych z rekultywacją 
wysypiska.  
- z dniem 01.07.2014 r. zadania w zakresie utrzymania terenów zielonych oraz oczyszczania 
miasta i wsi zostaną powierzone nowo utworzonemu podmiotowi ekonomii społecznej 
Spółdzielni Socjalnej „IMPULS”. Dotychczasowe stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu przekazywane na w/w zakres prac obowiązują tylko 
do 30.06.2014 r.  
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr LV/416/2014 
 
Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów i rozchodów w budżecie 
Gminy Ogrodzieniec na 2014 rok. 
 
Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak zgłosiła autopoprawkę do uchwały. Autopoprawka 
złożona została w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. Projekt uchwały wraz z 
autopoprawką został omówiony przez Skarbnika Gminy – szczegóły podane przez Skarbnika 
- patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów 
i rozchodów w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2014 rok.  
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_415_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_416_2014.pdf
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr LV/417/2014 
 
 
Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2014 – 2023.  
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźniak. Szczegóły 
podane przez Skarbnika - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 2014 – 2023.  
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr LV/418/2014 
 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Ogrodzieniec za 2013 r. 
 
Burmistrz MiG Ogrodzieniec Pan Andrzej Mikulski na wstępie poinformował - sprawozdanie 
z wykonania budżetu gminy za 2013 rok zostało w ustawowym terminie przekazane radym, 
oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 
Sprawozdanie finansowe było przedmiotem obrad Komisji Rady gdzie zostało szczegółowo 
omówione przez Skarbnika Gminy. Zostało ono również rozpatrzone przez Komisje 
Rewizyjną Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  
Sprawozdanie posiada pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, co oznacza że 
pod względem formalno-prawnym budżet gminy został poprawnie wykonany . 
Burmistrz zaznaczył również ze dochody w budżecie gminy wykonane zostały w 96,8% planu 
i stanowiły kwotę 24.273.372 zł, a wydatki 23.284.850 zł co stanowiło 95,3% planu. 
Zobowiązania ogółem gminy na koniec 2013 roku wyniosły 4.652.866 co stanowiło 19,2 % 
dochodów wykonanych.  
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Ogrodzieniec za 2013 r. załączone zostało do 
protokołu z sesji.  
 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
Ogrodzieniec za 2013 rok była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_417_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_418_2014.pdf
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Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr LV/419/2014 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zofia Adamusińska odczytała protokół nr 5/2014 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia7 maja 2014r r.  
w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy, rozpatrzenia sprawozdania 
finansowego oraz przedłożenia wniosku o absolutorium dla Burmistrza. (Protokół Komisji 
Rewizyjnej załączony został do protokołu z sesji).  
Przedstawiła również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
Burmistrza sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2013 r. wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego – z odczytanego dokumentu wynikało, że sprawozdanie było pozytywnie 
zaopiniowane przez RIO. (Opinia RIO w tej sprawie załączona została do protokołu z sesji- 
jest to uchwała Nr 4100/VI/91/2014 z dnia 15 kwietnia 2014r. VI Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2013r.)  
Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej o 
udzielenie Burmistrzowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2013 rok. 
(Wniosek Komisji załączony został do niniejszego protokołu ). 
Odczytała również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 
Rewizyjnej dotyczącego udzielenia Burmistrzowi absolutorium za 2013 rok. Z odczytanego 
dokumentu wynikało iż opinia RIO była pozytywna. (Opinia RIO w tej sprawie załączona 
została do protokołu z sesji – jest to uchwała Nr 4100/VI/110/2014 z dnia 15 maja 2014r. VI 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu). 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zofia Adamusińska stwierdziła następnie, że na 
podstawie przedstawionych przez nią dokumentów, a szczególnie na podstawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi absolutorium oraz pozytywnej opinii RIO w 
tej sprawie, jak też pozytywnej opinii RIO w sprawie przedłożonego przez Burmistrza 
sprawozdania, przygotowany został projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia 
Burmistrzowie MiG Ogrodzieniec absolutorium za 2013 rok.  
 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr LV/420/2014 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_419_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_lv_420_2014.pdf
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Ad.11 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Radna Grażyna Gołuchowska Po raz kolejny wnioskuję o oczyszczenie i pomalowanie 
skorodowanej barierki na mostku przy ulicy W. Polskiego na wysokości budynku o nr 67. 

Proszę o rozważenie możliwości zrobienia zatoczki na przystanku autobusowym w stronę 
Zawiercia, ponieważ jest tam jedna duża dziura i podczas opadów deszczu nie ma możliwości 
dojścia pod wiatę autobusową z powodu zalegającej wody i błota (wniosek z 19 marca br.) 

Mieszkańcy wnoszą o oczyszczenie zarastającego chodnika przy ul. W. Polskiego od strony 
Morusów na tym samym odcinku należy wyciąć zwisające na chodnik gałęzie drzew. 

Radny Zygmunt Podsiadło- Co ze zmianą organizacji ruchu na ul. Bonerów Podzamczu. 

Na jakim etapie są prace związane z poprawą ciśnienia wody w wodociągu na ul.Firleja. 

Co z naprawą lub wymianą barierek przy ul. W. Polskiego, Placu Jurajskim i remizie OSP. 

Co dalej ze sprawą zamkniętego wjazdu na ul. Zuzanka. 

Na ul. W.Polskiego w rejonie Hotelu Boner po ostatniej ulewie występuje duże 
zanieczyszczenie piachem, natomiast w czasie ulewy stworzyło się tam bajoro, gdyż kratki 
odpływowe nie zbierały wody taj jak powinny. 

W związku z tym, że obiecał Pan nie zarabiać na śmieciach, a wpływy, których dokonali 
mieszkańcy w tym zakresie przekroczyły koszty, które widnieją w umowie z firmą Remondis 
– należałoby rozważyć obniżkę opłat za śmieci od 1 lipca 2014r. do 6 zł i 10 zł za odpady 
niesegregowane. 

Co  z  basenem  przy  Szkole  Podstawowej  w  Podzamczu,  odchodzą płytki,  czy  będzie  
zgłaszana reklamacja do wykonawcy? 

Co z dzikimi wysypiskami przy drodze od cmentarza do Podzamcza i drodze Podzamcze-
Bzów? 

Mieszkańcy Ogrodzieńca, Podzamcza i turyści pytają, kiedy będzie chodnik ze ścieżką 
rowerową pomiędzy Podzamczem a Ogrodzieńcem. 

Odpowiedzi Burmistrza: 

Ulica Wojska Polskiego w Podzamczu jest drogą wojewódzką, sprawę przekażemy to do 
Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu, który odpowiedzialny jest za bieżące utrzymanie 
tej drogi. 

Obecnie jesteśmy w trakcie opracowania nowego projektu organizacji ruchu dla całej sieci 
drogowej. Przewidziana jest w nim zmiana organizacji ruchu na ul. Bonerów. Planowane 
zakończenie prac projektowych do 15 lipca br.  
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Wjazd na ulicę Zuzanki został zamknięty ze względu na zagrożenie spowodowane złym 
stanem technicznym budynku na skrzyżowaniu ul.Zuzanki i ul.Wojska Polskiego. Na dzień 2 
lipca zaplanowana jest przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zawierciu 
wizja lokalna, na której powinny zapaść decyzje, co do remontu budynku i ewentualnego 
przywrócenia ruchu.  

Na skrzyżowaniu ulicy Wojska Polskiego po deszczach gromadzi się woda i zanieczyszczenia 
prawdopodobnie z powodu zanieczyszczenia kanału odwadniającego. W najbliższym czasie 
zostanie on oczyszczony przez zarządcę drogi. 

Jak informowaliśmy na koniec grudnia odnotowaliśmy nadwyżkę wpływów nad wydatkami z 
tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi w wysokości ok. około 80 tys.zł , która 
weszła do budżetu w roku 2014. Gdyby przeznaczyć ją na obniżkę stawek opłat za śmieci, 
możliwe byłaby zmniejszenie stawek o około 30-40 groszy miesięcznie. Jeśli obniżka stawek 
miałaby być tak mała to czy jest sens je zmieniać? Może lepiej te środki przeznaczyć na 
utrzymanie czystości w gminie.  

Uszkodzenia w basenie przy SP w Podzamczu zostały zgłoszone do reklamacji firmie, która 
wykonywała inwestycję. Basen został zabezpieczony i myślę, że w okresie wakacyjnym 
będzie funkcjonował. 

Dzikimi wysypiskami musimy się zająć. Proponuję ze środków pozostałych z opłat na odpady 
komunalne przeznaczyć na walkę z takimi wysypiskami. 

W chwili obecnej nie przewidujemy urządzenia ścieżki pieszo-rowerowej z Ogrodzieńca do 
Podzamcza.  

Przewodnicząca Rady Maria Lipka-Stępniewska zgłosiła w imieniu Pani Janiny Musialskiej 
mieszkanki Ogrodzieńca sprawę dot. kontraktu z Narodowego Funduszu Zdrowia na usług 
świadczenie w zakresie opieki paliatywnej na terenie Ogrodzieńca. 

Burmistrz odparł - kontrakt na 30 czerwca 2014r. skończył się i podmioty świadczące usługi 
w zakresie opieki zdrowotnej z powiatu zawierciańskiego ubiegały się o podpisanie nowego 
kontraktu. Pojawiły się głosy, że w Ogrodzieńcu nie będą już świadczone usług opieki 
paliatywnej. Przewodnicząca Rady wspólnie z Burmistrzem rozmawiali w tej sprawie z 
Dyrektorem SPZOZ w Ogrodzieńcu i rzeczywiście 3 letni kontrakt SPZOZ-u w Ogrodzieńcu 
skończył się i SPZOZ nie otrzymał nowego kontraktu. Burmistrz rozmawiał z Naczelnikiem 
Wydziału Zdrowia Starosta Powiatowego w Zawierciu w tej sprawie i uzyskał informacje, że 
oferta złożona przez SPZOZ Ogrodzieniec była taka jak być powinna. Konkurs na usługi 
wygrała prywatna firma i obecnie na terenie powiatu zawierciańskiego będą funkcjonować 4 
prywatne firmy, które przejmą pacjentów objętych opieką paliatywną w tym również 
pacjentów z terenu naszej Gminy. Nowy kontrakt podpisany został z prywatną firma na 5 lat. 
Burmistrz zaznaczył, że będzie jeszcze rozmawiać w tej sprawie z Narodowym Funduszem 
Zdrowia oraz z prywatną firmą, która kontrakt wygrała o zatrudnienie tych samych 
pielęgniarek do opieki paliatywnej, które dotychczas wykonywały te czynności na naszym 
terenie.  
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Radna Jolanta Ciołczyńska reprezentującą SPZOZ Ogrodzieniec stwierdziła, że będzie 
kontynuacja usług w zakresie opieki paliatywnej i pielęgniarki zostaną zatrudnione przez 
firmę która konkurs wygrała, zatem pielęgniarki będą nadal pracować i takie same obowiązki 
wykonywać jak do tej pory, ale pod innym szyldem.  

Pani Musialska stwierdziła, że dowiedziała się od pielęgniarek, że one nie będą pracować i są 
do zwolnienia i nikt z nimi nie podpisał nowej umowy, pytała dalej o to, kto będzie teraz 
usługi paliatywne świadczyć na naszym terenie. Dzwoniła również do Funduszu Zdrowia 
gdzie dopytywała o kwestie kontraktu na usługi paliatywne i tam ją poinformowano (i jak 
stwierdziła będzie to mieć na piśmie), że oferta z Ogrodzieńca nie była dobra, a kontrakt 
wygrali ci, którzy byli najlepsi. 

Radna J. Ciołczyńska stwierdziła, że od lipca umowy z naszymi pielęgniarkami będą 
podpisane.  

Pani Musialska twierdziła nadal, że jest problem z opieką paliatywną na naszym terenie 
brakuje pielęgniarek wykonujących usługi w tym zakresie. Rada powinna zainteresować się 
takimi kwestiami jak brak pielęgniarek oraz to, że nie wybrano SPZOZ Ogrodzieniec, a 
kontrakt wygrała firma prywata, co wskazuje, że oferta SPZOZ Ogrodzieniec nie była dobra. 

Pan Burmistrz odparł, że pielęgniarki, które świadczyły usługi paliatywne będą nadal to robić 
i nie jest ważne, pod jakim szyldem, ale będzie ta opieka świadczona, zatem nic się nie 
zmienia opieka paliatywna będzie świadczona na terenie Ogrodzieńca. 

Pani Musialska nadal poruszała kwestie pielęgniarek i opieki paliatywnej wskazując przy 
tym, że było pięć pielęgniarek teraz są tylko dwie. Zapytała dlaczego? Skoro było 
zapotrzebowanie na usługi to powinno być więcej pielęgniarek. Zwróciła się następnie do 
Rady, jako do organu nadzoru i założycielskiego SPZOZ o zainteresowanie się działalnością 
tej placówki, sposobami jej funkcjonowania oraz zarządzania. Zdaniem Pani Musialskiej 
SPZOZ  powinien  złożyć do  Funduszu  wniosek  o  więcej  etatów  dla  pielęgniarek  i  takie  
informacje z Funduszu otrzymała, że gdyby SPZOZ zgłosił to otrzymałby pieniądze na 
zatrudnienie pielęgniarek, bo one płacone są z Funduszu Zdrowia, a nie z naszego budżetu. 

Pan Burmistrz zaznaczył, że były do Funduszu składane pisma o zwiększenie kontraktów i 
wcale nie jest tak, że Fundusz ma na wszystko pieniądze i tak chętnie je rozdaje, wystarczy 
tylko zgłosić i otrzymamy kontrakt i dodatkowe etaty. Oglądacie Państwo TV, słuchacie radio 
i niejednokrotnie były w tym temacie informacje podawane.  
 
Przewodnicząca Rady oznajmiła - zajmiemy się sprawą działalności SPZOZ oraz kontraktów 
na świadczone usługi. Komisja Rady Miejskiej merytorycznie odpowiedzialna za te kwestie 
odbędzie posiedzenie z udziałem Dyrektora SPZOZ dotyczące poprawy jakości usług 
świadczonych przez SPZOZ Ogrodzieniec. 
 
 
 
Ad.12 
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Wnioski i oświadczenia.  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zofia Adamusińska poinformowała, że w dniu 19 
maja 2014r wpłynęły trzy wnioski od Edmunda Bednarza w sprawie podjęcia uchwały w 
przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnych; Zofii Adamusińskiej i Janusza 
Grzesiaka oraz Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z powodu rzekomego prowadzenia 
przez te osoby działalności gospodarczej w budynku remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Ryczowie i w Ogrodzieńcu. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej na posiedzeniu w dniu 9 
czerwca 2014r. rozpatrzyła wnioski złożone przez Pana Edmunda Bednarza. Po rozpatrzeniu 
wniosków Komisja Rewizyjna stwierdziła ich bezzasadność. Członkowie Komisji 
Rewizyjnej: Radny Zygmunt Podsiadło był zdania przeciwnego, natomiast Radny Patryk 
Szczygieł wstrzymał się od głosu. Następnie odczytane zostały protokoły z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej z dnia 9 czerwca 2014r.w sprawie rozpatrzenia wniosków pana Edmunda 
Bednarza w sprawie podjęcia uchwały w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnych; Zofii Adamusińskiej i Janusza Grzesiaka oraz Burmistrza Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec z powodu rzekomego prowadzenia przez te osoby działalności gospodarczej w 
budynku remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Ryczowie i w Ogrodzieńcu wraz z 
uzasadnieniem stanowiska Komisji Rewizyjnej w przedmiotowej sprawie.  
 
 
 
Ad.13 
Zamknięcie obrad. 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując 
wszystkim obecnym za udział. 

 
Protokół sporządziła:  
Michalina Piecha       Podpis Przewodniczącej Rady 


